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Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Dobrá ze dne 1. října 2020 

 

Místo konání: ZŠ Dobrá 

Přítomni:  

Za zřizovatele školy: Tomáš Vojtovič 

Za zákonné zástupce žáků: Martina Sikorová, Klára Stuchlíková 

Za pedagogy: Mgr. Jiří Nohel, Mgr. Jaroslava Matyskiewiczová 

Hosté: Mgr. Radka Otipková – ŘŠ, Mgr. Michaela Kuboňová – ZŘ, Dalibor Sklář – 

bývalý člen ŠR 

 

Omluveni: Za zřizovatele školy – Libor Mlčák 

 

Program jednání:  

 Přivítání nových členů školské rady pro nové funkční období. 

 Seznámení s činností školské rady. 

 Volba předsedy školské rady. 

 Stanovení jednacího řádu. 

 Schválení výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2019/2020. 

 Informace o novinkách pro školní rok 2020/2021, informace k současné 

epidemiologické situaci. 

 Projednání návrhu rozpočtu na rok 2021. 

 Informace o případné distanční výuce. 

 Informace o proběhlých rekonstrukcích a opravách během hlavních prázdnin. 

 

Zápis z jednání: 

Jednání školské rady zahájila ředitelka školy.  Přivítala všechny přítomné 

v novém složení pro nové tříleté funkční období a zároveň seznámila všechny 

přítomné s činností školské rady dle zákona č. 101/2017 Sb., o předškolním, 

základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon) ve znění 

pozdějších předpisů.  Školská rada se bude v následujícím volebním období scházet ve 

složení: 

 Libor Mlčák, Tomáš Vojtovič (za zřizovatele školy) 

 Martina Sikorová, Klára Stuchlíková (za zákonné zástupce žáků) 

 Mgr. Jiří Nohel, Mgr. Jaroslava Matyskiewiczová (za pedagogické pracovníky) 



Následně proběhla veřejná volba předsedy školské rady a stanovení jednacího 

řádu. Jako předsedkyně školské rady byla jednohlasně zvolena paní Martina 

Sikorová. 

ŘŠ prošla jednotlivé body a pasáže výroční zprávy školy za školní rok 

2019/2020 a výroční zprávu předložila ke schválení.  ŘŠ dále projednala návrh 

rozpočtu na rok 2021. Seznámila členy školské rady s čerpáním finančních prostředků 

v roce 2020, s provedenými opravami v roce 2020 a plánovanými opravami pro rok 

2021.  

ŘŠ informovala členy ŠR s nařízeními MŠMT a KHS v souvislosti s šířením 

COVID-19. Informovala členy ŠR o tom, jak probíhala výuka ve škole během září. 

 

Připomínky a náměty: 

 

 Ředitelka školy Mgr. Radka Otipková seznámila členy ŠR s výroční zprávou 

školy za školní rok 2019/2020. Nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 ŘŠ: Informace o novinkách ve škole, počtech žáků, zaměstnanců, tříd a dále ŘŠ 

informovala o přípravě školy na případnou distanční výuku, přípravě a školení 

kantorů a přechodu školy na jednotnou komunikační platformu. 

 

Dotazy: 

 

T. Vojtovič: Mají všichni žáci doma k dispozici IT techniku? 

ŘŠ: Škola provedla dotazníkové šetření a má přesnou statistiku žáků, kteří nemají 

doma IT techniku (do 30 žáků). Těmto žákům škola IT techniku (tablety) v případě 

distanční výuky zapůjčí. 

T. Vojtovič: A internetové připojení mají doma všichni žáci? 

ŘŠ: Dětí bez internetového připojení je velmi málo. Těmto žákům budou výukové 

materiály vytištěny a předány rodičům. 

ŘŠ: V současné době běží výběrové řízení na nákup výpočetní techniky pro 

pedagogické pracovníky k zajištění případné distanční výuky. 

 

K. Stuchlíková: Týká se současný nárůst počtu žáků ve škole jen pár konkrétních 

ročníků, nebo celé školy? 

ŘŠ: Počty žáků se zvyšují postupně každý rok. Jsou dány zvýšeným zájmem rodičů 

z širšího okolí o naši školu a v posledních letech také povinností přijímat žáky ze 

spádových oblastí. Obec Dobrá uzavřela s okolními obcemi smlouvy o spádovosti. 



Abychom mohli přednostně přijmout všechny spádové děti, byla navýšena kapacita 

školy 675. 

 

M. Sikorová: Rodiče dětí se ptají, zda by žáci mohli používat nepopsané sešity 

z předešlého školního roku i v tom následujícím. Ve spoustě předmětů nedošlo 

k popsání ani poloviny listů sešitů a nové sešity se pak kupují zbytečně. 

ŘŠ: Návrh probereme s kantory v rámci jednotlivých vzdělávacích oblastí a 

metodického sdružení. 

 

M. Sikorová: Bude se něco dělat se stávajícími chodníky před školou? Jejich stav je 

hrozný. 

ŘŠ: Situaci ohledně prostoru před školou a havarijního stavu chodníků řešíme se 

zřizovatelem mnoho let.  Jejich stav je skutečně žalostný. Myslíme si, že by si 

zasloužily, i vzhledem k tomu, kolik dětí a rodičů po nich denně projde, kompletní 

rekonstrukci.  

 

 

Závěry: 

1. Do funkce předsedy školské rady byla zvolena Martina Sikorová. 

2. Byl stanoven jednací řád školské rady. 

3. Školská rada schválila výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 

2019/2020. 

4. Školská rada projednala návrh rozpočtu školy na rok 2021. 

 

 

 

V Dobré, dne 1. října 2020 

Zapsal: Mgr. Jiří Nohel 


